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PROTOKÓŁ Nr 45/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 10 grudnia 2021 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta 

4. Sławiński Łukasz 

5. Sławiński Sławomir 

6. Szczerbaty Iwona 

7. Wągrowski Bogdan 

 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 0 członków Komisji: 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra na lata 2022-2035 – 101.2021 

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Kamienna Góra na 2022 rok – 

102.2021 

 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

  

Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 4. – 101.2021 

 

Komisja wstępnie omówiła projekt uchwały i zadecydowała, że powróci do tematu na 

kolejnym posiedzeniu Komisji tj. dnia 14 grudnia 2021 r. o godz. 14.30. 
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Ad. 5. – 102.2021 

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak przedstawiła wnioski do budżetu miasta na 2022 r. 

Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.  

 

Komisja wstępnie omówiła projekt uchwały i poprosiła o wyjaśnienie uwag 

Kierownika Wydziału ZIF Dariusza Adamczyka. 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk wyjaśnił poszczególne pozycje Planu 

wydatków inwestycyjnych z załącznika Nr 6 do projektu uchwały: 

 

- budowa dojazdu do terenów inwestycyjnych przy ul. Jeleniogórskiej – przygotowanie 

dokumentacji na dojazd do terenów inwestycyjnych których jest 50 ha. Są komplikacje 

z porozumieniem z GDDKiA; 

 

- budowa drogi do terenów przyszłej zabudowy mieszkaniowej przy ul. Krzeszowskiej 

– podpisanie umowy z wykonawcą, sfinansowany zostanie wjazd i utwardzenie 

nawierzchni do działek budowlanych; 

 

- opracowanie dokumentacji projektowej dla przebudowy i remontu poszczególnych 

ulic – cześć dokumentacji jest już w fazie przygotowywania; 

 

- przebudowa drogi ul. Lubawskiej w Kamiennej Górze – przedsięwzięcie na kwotę 1,5 

mln złotych, która jest szacunkiem i ma dotyczyć tylko jednego odcinka drogi. Zadanie 

jest rozpisane na dwa lata; 

 

- przebudowa drogi ul. Śląskiej w Kamiennej Górze – koszt za dokumentacje, która jest 

w przygotowaniu; 

- zwiększenie atrakcyjności turystycznej zbiornika wodnego Zalew w Kamiennej Górze 

– inwestycja dotyczy realizacji zadań wskazanych we wniosku na dofinansowanie gmin 

górskich; 

 

- modernizacja substancji mieszkaniowej Gminy Miejskiej – zalecenia remontów 

budynków. Dokładne koszty zostaną poznane dopiero w trakcie trwania roku; 

 

- zakup i montaż toalet automatycznych na terenie OWŚ – w marcu ma zostać 

zamontowana pierwsza toaleta; 

 

- budowa domu pogrzebowego na cmentarzu komunalnym przy ul. Wałbrzyskiej wraz 
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z zagospodarowaniem terenu  

Zdaniem radnego B. Wągrowskiego należy wywalić kaplicę z przedsięwzięcia, a 

zostawić tylko kostkę i ścieżki. Resztę zrobić dopiero w 2023 r.;  

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk powiedział, że MPWiK już działa w zakresie wody; 

 

- remont attyki na budynku Ratusza Miejskiego – została zrobiona ekspertyza 

techniczna. Zrobienie nowej attyki mogłoby kosztować ok. 300 000 zł. zlecono prace 

geodezyjne, czy odchylenie się nie pogłębia. Wynikiem badania okazało się, że attyka 

będzie stała. Zostanie jeszcze zlecona konkretna ekspertyza; 

 

- kontynuacja zadania remontu przy Szkole Podstawowej Nr 1 – do połowy grudnia, 

powinna zostać wystawiona faktura, następnie wykonawca zgłosi odbiór i początkiem 

stycznia powinna zostać dokonana płatność;  

 

- remont tarasu przy Szkole Podstawowej Nr 2 – środki na uszczelnienie tarasu w 

okresie wiosennym; 

 

- budowa placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym Nr 2 w Kamiennej Górze – 

zaproponowane zabezpieczenie od strony parkingu; 

 

- modernizacja budynku MOPS w Kamiennej Górze – w tym roku kończy się 

przygotowanie dokumentacji projektowej, następnie zostanie wykonane zadanie; 

 

- przebudowa jazu na rzece Zadrna w Kamiennej Górze – kwota może ulec zmianie  

 

- doposażenie placu zabaw przy os. Antonówka – w tym roku teren został ogrodzony. 

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak zapytała, czy jest możliwość zwiększenia środków 

finansowych na budżet obywatelski, ze względu na wzrost kosztów – ze 100 000 zł na 

150 000 zł? 

 

Kierownik ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że uważa to za dobry pomysł.  

 

- dotacje do Centrum Kultury – zakup wyposażenia -  w tej kwestii Kierownik poprosił 

o zwrócenie się do pani skarbnik; 
 

- zabezpieczenie terenu ruin Zamku Grodztwo w Kamiennej Górze – okazało się, że 
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zamku nie ma na mapach geodezyjnych. Zostanie zlecone naniesienie na mapy terenu 

zamku; 

- rewitalizacja Ośrodka Wypoczynku Świątecznego w Kamiennej Górze poprzez 

budowę infrastruktury rekreacyjnej i sportowej – będzie to dokumentacja projektowa na 

budowę basenów, zostaną również zagospodarowane schody przy ul. Ks. Bolka I.  

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka wyjaśniła poszczególne pozycje Planu 

wydatków inwestycyjnych z załącznika Nr 6 do projektu uchwały: 

 

- wykup gruntów – np. przy ul. Wysokiej – przy tej ulicy nie jest uregulowany stan 

prawny, ponieważ ludzie nie składali dokumentów o uregulowanie spraw spadkowych; 

 

- rozpoczęto procedurę przy ul. Zielonej i Nadrzecznej. Są zgody na podziały 

geodezyjne.  

 

Kierownik Wydziału GN K. Mrówka wyjaśniła, że są rozpoczęte procedury 

wyrażenia zgody na podziały geodezyjne na ul. Zielonej i Nadrzecznej. Wydział nie 

rozpoczyna innych procedur, ponieważ nie było środków finansowych i nie zostały 

zakończone poprzednie sprawy. Dodała, że została nabyta działka przy ul. Lipowej, 

nieruchomość przy ul. Leśnej pod budowę jazu, została wykonana wycena gruntu przy 

Centrum Kultury, jednak właściciel nieruchomości wycenił działkę zbyt wysoko i będą 

prowadzone negocjacje, trwają rozmowy w związku z dwiema działkami pod cmentarz.  

 

Komisja zadecydowała, że powróci do omawianego tematu na kolejnych 

posiedzeniach Komisji tj. dnia 14 grudnia 2021 r. o godz. 14.30. 

Jednocześnie Komisja zwróciła się z prośbą o zaproszenie Kierownika Wydziału IOŚ, 

PPS oraz GL.  

 

Ad. 6. Sprawy różne 
 

Komisja zaplanowała kolejne posiedzenia Komisji na wtorek 14 grudnia 2021 r. na 

14.30 oraz na środę 15 grudnia 2021r. na godz. 12.30.  

 

Ad.7. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

/-/ Violetta Majak 


